

Craigengower Cricket Club Darts Tournament 2024

二零二四年度紀利華木球會飛鏢比賽

The Club's soft darts competitions will include three categories: Evergreen Group, Count Up Group, and 01 + Cricket Group. They will be held on Sunday, 10 November, 2024.

會所軟式飛鏢比賽，包括長青盃組、Count up 或 01 + Cricket 組將於二零二四年十一月十日(星期日)舉行。

Any Members, Spouses and children thereof, interested in participating in any of the events are requested to fill in the entry form below and return it to the Club Office, Billiard Room, Reception Counter, or scan the QR Code on or before Sunday, 3 November 2024.

歡迎各位會員、其配偶及子女參加各項賽事(長青盃除外)，有興趣者，請於二零二四年十一月三日(星期日)前到會所辦事處、桌球室、接待處或使用二維碼索取報名表格，填妥報名表格後，交回上述地點。

Match Time : Starts at 10:00am
比賽時間 : 早上十時開始

Venue : Darts Room (3/F, Clubhouse Building)
地點 : 飛鏢房 (會所大樓三樓)

Fee : HK\$20
收費 : 港幣二十元

Enrolment Closing Date : Sunday, 3 November 2024
截止報名日期 : 二零二四年十一月三日(星期日)

Events 項目

1. Evergreen Group 長青組

- Participating age: 65 years or above 參賽年齡 : 65 歲或以上
- Competition format: Count Up 比賽方式 : 以 Count Up 形式進行
- Final match format: Count Up 冠軍賽 : 以 Count Up 形式進行

2. Count Up Group

- Participating age: 12 or above 參賽年齡 : 12 歲或以上
- Competition format: Count Up 比賽方式 : 以 Count Up 形式進行
- Final match format: Count Up with the rule of best of three rounds.
冠軍賽 : 三局兩勝比賽以 Count Up 進行

3. 01 + Cricket Group

- Participating age: 12 or above 參賽年齡 : 12 歲或以上
- Competition format: A game of 701 (OI/MO) with the rule of best of three knockout rounds.
701(OI/MO) > Cricket > Choice. The two winning contestants will advance to the final match.
比賽方式 : 三局兩勝淘汰賽以 701 (OI/MO) > Cricket > Choice 方式進行，最後獲勝兩名參賽者進入冠軍賽
- Final match format: A game of 701(OI/MO) with best of five.
701(OI/MO) > Cricket > Cricket > 701(OI/MO) > Choice
冠軍賽 : 五局三勝比賽以 701(OI/MO) > Cricket > Cricket > 701(OI/MO) > Choice 進行

Remarks 備注 :

- Each contestant can only participate in one of the three categories. 每位參賽者只能參加三個組別其中一組。
- OI/OO = Open In/Open Out
- OI/MO = Open In/Master Out
- The contestants will be matched by randomized name drawing. 比賽以現場抽籤形式進行配對



Enrollment Form
報名表

林偉光 Eric Lam
桌球及飛鏢小組召集人
Billiard & Darts Convenor

傳真 Fax : 28905501

電話 Tel : 28371819



報名表
Application Form

Craigengower Cricket Club Darts Tournament 2024
二零二四年度紀利華木球會飛鏢比賽

會員姓名 :
Member's Name :

會員號碼 :
Membership No.

聯絡電話 :
Contact No

電郵地址 :
Email address

年齡 :
Age

會員簽署 :
Member Signature

日期 :
Date

1. Evergreen Group 長青組.....

- Participating age: 65 years or above 參賽年齡 : 65 歲或以上
- Competition format: Count Up 比賽方式 : 以 Count Up 形式進行
- Final match format: Count Up 冠軍賽 : 以 Count Up 形式進行

2. Count Up Group

- Participating age: 12 or above 參賽年齡 : 12 歲或以上
- Competition format: Count Up 比賽方式 : 以 Count Up 形式進行
- Final match format: Count Up with the rule of best of three rounds.
冠軍賽 : 三局兩勝比賽以 Count Up 形式進行

3. 01 + Cricket Group

- Participating age: 12 or above 參賽年齡 : 12 歲或以上
- Competition format: A game of 701 (OI/MO) with the rule of best of three knockout rounds.
701(OI/MO) > Cricket > Choice. The two winning contestants will advance to the final match.
比賽方式 : 三局兩勝淘汰賽以 701 (OI/MO)> Cricket> Choice 方式進行 , 最後獲勝兩名參賽者進入冠軍賽
- Final match format: A game of 701(OI/MO) with best of five.
701(OI/MO)> Cricket> Cricket> 701(OI/MO)> Choice
冠軍賽 : 五局三勝比賽以 701(OI/MO)> Cricket> Cricket> 701(OI/MO)> Choice 進行



Enrollment Form
報名表

Please debit my account for entrance fees amounting to \$.....
請在本人的會員戶口扣除報名費用為

Member's Signature.....
會員簽名

Date.....
日期